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Protokół Nr 23/2020 
z XXIII Sesji Rady Miasta Nowy Targ 

w dniu 12 października 2020r.  
       
Ad.1 
Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym (jednolity tekst Dz. U. z 2020 r. poz. 
713) Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda otworzył obrady XXIII Sesji Rady Miasta  
w Nowym Targu o godzinie 13:00.  
Powitał serdecznie Radnych, Burmistrza Miasta Grzegorza Watychę, Skarbnika Miasta 
Łukasza Dłubacza oraz Sekretarza Miasta Zbigniewa Stramę. Następnie powitał  
pracowników Urzędu, Dyrektorów i Kierowników miejskich jednostek organizacyjnych,  
a także przybyłych gości Panią Ewę Piątkowską Dyrektora Środowiskowego Centrum 
Zdrowia Psychicznego dla dorosłych w Nowym Targu oraz Pana Marka Bochowicza 
Przewodniczącego Nowotarskiej Rady Seniorów. W dalszej kolejności powitał wszystkich 
mieszkańców i przedstawicieli mass mediów oglądających transmisję z XXIII Sesji Rady 
Miasta.  
Przewodniczący poinformował, że w obradach udział bierze 19 Radnych, z tego 3 radnych  
w trybie zdalnym, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu,  
w związku z tym obrady są prawomocne. 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad.    
3. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.   
5. Prezentacja działalności Środowiskowego Centrum Zdrowia Psychicznego dla dorosłych 

w Nowym Targu.  
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyznania Medalu za Szczególne Zasługi dla Miasta Nowego Targu (Pan Jakub 
Błażusiak), 

b) przyznania Medalu za Szczególne Zasługi dla Miasta Nowego Targu (Pan  Marian 
Błażusiak), 

c) przyznania Medalu za Szczególne Zasługi dla Miasta Nowego Targu (Pan Roman 
Latoń), 

d) przyznania Medalu Zasłużony dla Sportu (Pan Leszek Koperniak),  
e) przyznania Medalu Zasłużony dla Sportu (Pan Stanisław Marek),  
f) przyznania Medalu Zasłużony dla Sportu (Pan Władysław Palider),  
g) przyznania Medalu Zasłużony dla Sportu (Pan Jacek Sikora), 
h) zmiany Uchwały Nr XLIV/379/2014 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 23 czerwca 

2014r. w sprawie: ustanowienia wyróżnień za szczególne zasługi dla Miasta Nowego 
Targu i powołania Kapituły Honorowej, 

i) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Nowy Targ 23 (Niwa-Grel),  

j) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nowy Targ 25.I 

(Zielona),  

k) uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Nowy Targ,  

l) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowy Targ,  
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m) zaliczenia ulicy Św. Kingi w Nowym Targu (gmina Miasto Nowy Targ) do kategorii 

dróg gminnych,  

n) zaliczenia ulicy na osiedlu Polana Szaflarska w Nowym Targu (gmina Miasto Nowy 

Targ) do kategorii dróg gminnych,  

o) przedłużenia umów dzierżawy,  

p) zmiany Uchwały Nr IX/66/2011 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 25 lipca 2011 r.  

w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  

i wysokości stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki sportowe,  

q) ustalenia stawek opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządcą jest Gmina Miasto Nowy Targ,  

r) ustalenia w Nowym Targu Strefy Płatnego Parkowania na drogach publicznych, 

wysokości stawek opłat za parkowanie i wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu 

ich pobierania;  

s) zmiany Uchwały Nr XXII/234/2020 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 7 września 2020 

r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 

pobierania,  

t) upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Targu do 

prowadzenia postępowania i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach  

z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkujących na terenie Gminy Miasta Nowy Targ,  

u) przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej w postaci „Lokalnego Programu 

Osłonowego dla mieszkańców Miasta Nowy Targ, którzy ponoszą zwiększone koszty 

grzewcze związane z trwałą zmianą systemu ogrzewania na paliwa stałe i zastąpienie 

go proekologicznymi systemami grzewczymi,  

v) zmiany Uchwały Nr XVIII/194/2020 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 9 marca 2020r. 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na pokrycie planowanego w 2020r. 
deficytu budżetowego,  

w) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Nowy Targ na lata 2020-
2030,  

x) zmian Uchwały Budżetowej na 2020r. Nr XVI/178/2019 Rady Miasta Nowy Targ  
z dnia 27 grudnia 2019 roku oraz zmian w budżecie miasta.  

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad.  
 
Ad.2 
W sprawie zmiany w porządku obrad głos zabrała Radna Ewa Pawlikowska, która złożyła 
wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 6p) w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/66/2011 Rady 
Miasta Nowy Targ z dnia 25 lipca 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu 
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych za osiągnięte 
wyniki sportowe. 
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Rada w głosowaniu 3 glosy „za” przy 14 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących się 
odrzuciła wniosek Radnej Ewy Pawlikowskiej. 
 
 
Rada w głosowaniu 17 głosów „za” przy 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się 
przyjęła proponowany porządek obrad.  
Wyniki imienne: 
za- (17) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Leszek 
Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, 
Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
przeciw- (1) 
Paweł Liszka 
wstrzym.się (1) 
Ewa Pawlikowska 
BRAK GŁOSU (2) 
Agata Michalska, Krzysztof Sroka 
 
Ad.3 
Rada w głosowaniu 17 głosów „za” przy 2 głosach wstrzymujących się przyjęła protokół 
z XXII Sesji Rady Miasta.  
Doszedł Radny Krzysztof Sroka, ale nie brał jeszcze udziału w tym głosowaniu.  
Wyniki imienne: 
za- (17) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Leszek 
Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, 
Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
wstrzym.się (2) 
Paweł Liszka, Ewa Pawlikowska 
BRAK GŁOSU (1) 
Krzysztof Sroka 
NIEOBECNI (1) 
Agata Michalska 
 
Ad.4 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 7 września 2020r. r. do 12 października 
2020r. w brzmieniu jak w załączniku nr 2 do protokołu przedłożył Burmistrz Grzegorz 
Watycha. 
Po sprawozdaniu głos zabrała Dyrektor OPS Agnieszka Zmarzlińska, która krótko 
przedstawiła obecną sytuację w OPS w związku z epidemią i czynione przez OPS 
przygotowania w tym zakresie.  
 
W ramach pytań do sprawozdania głos zabrali: 

 Radny  Paweł Liszka pytał czy w wyniku przeprowadzonej w sklepach kontroli tzw. 
„zakup kontrolowany” nałożono jakieś mandaty lub odebrano koncesje na sprzedaż 
alkoholu? 
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 Burmistrz Miasta Grzegorz Watycha poinformował, że działania te są w toku, po 
zakończeniu tej akcji zostanie przedstawiony jej wynik. Urząd nie ma możliwości 
nakładania mandatów, a chodzi tutaj głównie o edukowanie sprzedawców.  

 Radny Artur Kret pytał co się wydarzyło na spotkaniu 30 września na Kowańcu, że 
zakończyło się ono tak nagle, a było zorganizowane między innymi  z uwagi na jego 
wcześniejsze interpelacje. Spora grupa osób przyszła zainteresowana sprawami 
turystyki, a po wyczerpaniu tematu dotyczącego przyłączeń do gazu spotkanie 
zakończono.  

 Burmistrz Miasta Grzegorz Watycha poinformował, że głównym celem spotkania 
było podłączenia do gazu i po zakończeniu prezentacji ludzie sami zaczęli wychodzić, 
co świadczy o tym, że przybyli na spotkanie głównie z powodu tematu dotyczącego 
rozwoju sieci gazowniczej. Dodał, że ma nadzieję, że w wyniku tego spotkania 
złożone zostaną wnioski o przyłącz do gazu.  

 Radny Artur Kret stwierdził, iż myślał, że na tym spotkaniu będzie możliwość 
uzyskania od Burmistrza pewnych informacji w sprawie turystyki, ale jego 
wypowiedź została przerwana i spotkanie nagle zakończono, a jednak była spora 
grupa osób, które tym tematem były zainteresowane. Stwierdził, że nie rozumie całej 
tej sytuacji, bo ludzie też czekają na informację w jakim kierunku miasto pójdzie. 

 Wiceprzewodniczący Rady Jan Łapsa poinformował, że celem spotkania było 
omówienie spraw związanych z rozwojem sieci gazowej w tym rejonie miasta, a co do 
turystyki to jest procedowany plan zagospodarowania Nowy Targ 24 Kowaniec-
Oleksówki  i po zatwierdzeniu będzie można wrócić. Dodał, że jeśli radny chce zrobić 
spotkanie w sprawie turystyki to nikt mu nie zabrania i może sobie oddzielnie takie 
spotkanie zorganizować.  

 Radny Artur Kret stwierdził, że będzie musiał takie spotkanie zorganizować, ale 
przykro mu jest, że Radny Łapsa ma do niego trochę wrogie podejście, a przecież 
mają działać dla dobra tych samych ludzi.  

 Radny Bartłomiej Garbacz zwrócił uwagę, że obowiązuje kultura wypowiedzi i należy 
zgłaszać się do zabrania głosu, a Pan Wiceprzewodniczący Jan Łapsa tego nie uczynił. 
Następnie dodał, że był na tym spotkaniu i widział jak to wyglądało i mimo wszystko 
nie powinien Pan Łapsa przerywać radnemu lecz wysłuchać co ma do powiedzenia. 
Jeśli temat by wygasł to byłoby wiadome, że mieszkańcy nie są zainteresowani 
rozwojem turystyki w tym regionie, a tak to nie wiadomo. Dodał, że mimo wszystko 
liczy, że będzie kolejne spotkanie w tym temacie.  

 
Do radnych połączonych zdalnie dołączyła Radna Agata Michalska i od tego momentu  
w Sesji uczestniczy 21 radnych w tym 4 w trybie zdalnym.  
 
Ad.5 
Informację na temat działalności Środowiskowego Centrum Zdrowia Psychicznego dla 
dorosłych w Nowym Targu przedstawiła Dyrektor Pani Ewa Piątkowska. Prezentacja stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Przerwa 
 
Ad6a) 
Projekt uchwały w sprawie przyznania Medalu za Szczególne Zasługi dla Miasta Nowego 
Targu Panu Jakubowi Błażusiakowi przedstawił Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda.  
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W dniu 25 września 2020r. wpłynął do Przewodniczącego Rady Miasta wniosek Burmistrza 
Miasta o przyznanie  Medalu za Szczególne Zasługi dla Miasta Nowego Targu Panu 
Jakubowi Błażusiakowi.  
Zgodnie z Uchwałą Nr XLIV/379/2014 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 23 czerwca 2014r.  
w sprawie: ustanowienia wyróżnień za szczególne zasługi dla Miasta Nowego Targu oraz 
powołania Kapituły Honorowej, przedmiotowy wniosek został przedłożony do zaopiniowania 
Kapitule Honorowej Miasta Nowy Targ, która na posiedzeniu w dniu 29 września 2020r. 
rozpatrzyła przedłożony wniosek i w wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania podjęła 
jednogłośnie uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku i przedstawienia Radzie Miasta 
Nowego Targu propozycji o przyznanie powyższego wyróżnienia Panu Jakubowi 
Błażusiakowi. Wniosek Burmistrza zawierający prezentację kandydata stanowi załącznik do 
uzasadnienia.   
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Mozdyniewicz zaproponował, aby wszystkie uchwały 
dotyczące przyznania medali Rada przyjęła przez aklamację.  
Sprzeciwu do powyższej propozycji nie zgłoszono. 
 
Rada poprzez aklamację podjęła Uchwałę Nr XXIII/236/2020 w sprawie Medalu za 
Szczególne Zasługi dla Miasta Nowego Targu  Panu Jakubowi Błażusiakowi. 
 
Ad.6b) 
Projekt uchwały w sprawie przyznania Medalu za Szczególne Zasługi dla Miasta Nowego 
Targu Panu  Marianowi Błażusiakowi przedstawił Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda. 
W dniu 25 września 2020r. wpłynął do Przewodniczącego Rady Miasta wniosek Burmistrza 
Miasta o przyznanie  Medalu za Szczególne Zasługi dla Miasta Nowego Targu Panu 
Marianowi Błażusiakowi. 
Zgodnie z Uchwałą Nr XLIV/379/2014 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 23 czerwca 2014r.  
w sprawie: ustanowienia wyróżnień za szczególne zasługi dla Miasta Nowego Targu oraz 
powołania Kapituły Honorowej, przedmiotowy wniosek został przedłożony do zaopiniowania 
Kapitule Honorowej Miasta Nowy Targ, która na posiedzeniu w dniu 29 września 2020r. 
rozpatrzyła przedłożony wniosek i w wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania podjęła 
jednogłośnie uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku i przedstawienia Radzie Miasta 
Nowego Targu propozycji o przyznanie powyższego wyróżnienia Panu Marianowi 
Błażusiakowi. Wniosek Burmistrza zawierający prezentację kandydata  stanowi załączniki do 
uzasadnienia.   
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Rada poprzez aklamację podjęła Uchwałę Nr XXIII/237/2020 w sprawie przyznania 
Medalu za Szczególne Zasługi dla Miasta Nowego Targu Panu Marianowi Błażusiakowi. 
 
Ad.6c) 
Projekt uchwały w sprawie przyznania Medalu za Szczególne Zasługi dla Miasta Nowego 
Targu Panu Romanowi Latoniowi przedstawił Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda.  
W dniu 25 września 2020r. wpłynął do Przewodniczącego Rady Miasta wniosek Burmistrza 
Miasta o przyznanie Medalu za Szczególne Zasługi dla Miasta Nowego Targu Panu 
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Romanowi Latoniowi. Zgodnie z Uchwałą Nr XLIV/379/2014 Rady Miasta Nowy Targ  
z dnia 23 czerwca 2014r. w sprawie: ustanowienia wyróżnień za szczególne zasługi dla 
Miasta Nowego Targu oraz powołania Kapituły Honorowej, przedmiotowy wniosek został 
przedłożony do zaopiniowania Kapitule Honorowej Miasta Nowy Targ, która na posiedzeniu 
w dniu 29 września 2020r. rozpatrzyła przedłożony wniosek i w wyniku przeprowadzonego 
tajnego głosowania podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku  
i przedstawienia Radzie Miasta Nowego Targu propozycji o przyznanie powyższego 
wyróżnienia Panu Romanowi Latoniowi. Wniosek Burmistrza zawierający prezentację 
kandydata  stanowi załączniki do uzasadnienia.   
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.   
 
Rada poprzez aklamację podjęła Uchwałę Nr XXIII/238/2020 w sprawie przyznania 
Medalu za Szczególne Zasługi dla Miasta Nowego Targu Panu Romanowi Latoniowi. 
 
Ad.6d) 
Projekt uchwały w sprawie przyznania Medalu Zasłużony dla Sportu Panu Leszkowi 
Koperniakowi przedstawił Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda. W dniu 25 września 
2020r. wpłynął do Przewodniczącego Rady Miasta wniosek Komisji Sportu, Turystyki  
i Promocji o przyznanie medalu Zasłużony dla Sportu Panu Leszkowi Koperniakowi. 
Zgodnie z Uchwałą Nr XLIV/379/2014 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 23 czerwca 2014r.  
w sprawie: ustanowienia wyróżnień za szczególne zasługi dla Miasta Nowego Targu oraz 
powołania Kapituły Honorowej, przedmiotowy wniosek został przedłożony do zaopiniowania 
Kapitule Honorowej Miasta Nowy Targ, która na posiedzeniu w dniu 29 września 2020r. 
rozpatrzyła przedłożony wniosek i w wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania podjęła 
jednogłośnie uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku i przedstawienia Radzie Miasta 
Nowego Targu propozycji o przyznanie powyższego wyróżnienia Panu Leszkowi 
Koperniakowi. Wniosek Komisji Sportu, Turystyki i Promocji Rady Miasta Nowy Targ 
zawierający prezentację kandydata  stanowi załączniki do uzasadnienia.   
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 
Rada poprzez aklamację podjęła Uchwałę Nr XXIII/239/2020 w sprawie przyznania 
Medalu Zasłużony dla Sportu Panu Leszkowi Koperniakowi.  
 
Ad.6e) 
Projekt uchwały w sprawie przyznania Medalu Zasłużony dla Sportu Panu Stanisławowi 
Markowi przedstawił Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda. W dniu 25 września 2020r. 
wpłynął do Przewodniczącego Rady Miasta wniosek Komisji Sportu, Turystyki i Promocji  
o przyznanie  medalu Zasłużony dla Sportu Panu Stanisławowi Markowi. 
Zgodnie z Uchwałą Nr XLIV/379/2014 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 23 czerwca 2014r.  
w sprawie: ustanowienia wyróżnień za szczególne zasługi dla Miasta Nowego Targu oraz 
powołania Kapituły Honorowej, przedmiotowy wniosek został przedłożony do zaopiniowania 
Kapitule Honorowej Miasta Nowy Targ, która na posiedzeniu w dniu 29 września 2020r. 
rozpatrzyła przedłożony wniosek i w wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania podjęła 
jednogłośnie uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku i przedstawienia Radzie Miasta 
Nowego Targu propozycji o przyznanie powyższego wyróżnienia Panu Stanisławowi 
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Markowi. Wniosek Komisji Sportu, Turystyki i Promocji Rady Miasta Nowy Targ 
zawierający prezentację kandydata  stanowi załączniki do uzasadnienia.   
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 
Rada poprzez aklamację podjęła Uchwałę Nr XXIII/240/2020 w sprawie przyznania 
Medalu Zasłużony dla Sportu Panu Stanisławowi Markowi. 
 
Ad.6f) 
Projekt uchwały w sprawie przyznania Medalu Zasłużony dla Sportu Panu Władysławowi 
Paliderowi przedstawił Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda. W dniu 25 września 2020r. 
wpłynął do Przewodniczącego Rady Miasta wniosek Komisji Sportu, Turystyki i Promocji  
o przyznanie medalu Zasłużony dla Sportu Panu Władysławowi Paliderowi. Zgodnie  
z Uchwałą Nr XLIV/379/2014 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 23 czerwca 2014r.  
w sprawie: ustanowienia wyróżnień za szczególne zasługi dla Miasta Nowego Targu oraz 
powołania Kapituły Honorowej, przedmiotowy wniosek został przedłożony do zaopiniowania 
Kapitule Honorowej Miasta Nowy Targ, która na posiedzeniu w dniu 29 września 2020r. 
rozpatrzyła przedłożony wniosek i w wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania podjęła 
jednogłośnie uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku i przedstawienia Radzie Miasta 
Nowego Targu propozycji o przyznanie powyższego wyróżnienia Panu Władysławowi 
Paliderowi. Wniosek Komisji Sportu, Turystyki i Promocji Rady Miasta Nowy Targ 
zawierający prezentację kandydata  stanowi załączniki do uzasadnienia.   
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 
Rada poprzez aklamację  podjęła Uchwałę Nr XXIII/241/2020 w sprawie przyznania 
Medalu Zasłużony dla Sportu Panu Władysławowi Paliderowi.  
 
Ad.6g) 
Projekt uchwały w sprawie przyznania Medalu Zasłużony dla Sportu Panu Jackowi Sikorze 
przedstawił Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda. W dniu 25 września 2020r. wpłynął do 
Przewodniczącego Rady Miasta wniosek Komisji Sportu, Turystyki i Promocji o przyznanie 
medalu Zasłużony dla Sportu Panu Jackowi Sikorze. 
Zgodnie z Uchwałą Nr XLIV/379/2014 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 23 czerwca 2014r.  
w sprawie: ustanowienia wyróżnień za szczególne zasługi dla Miasta Nowego Targu oraz 
powołania Kapituły Honorowej, przedmiotowy wniosek został przedłożony do zaopiniowania 
Kapitule Honorowej Miasta Nowy Targ, która na posiedzeniu w dniu 29 września 2020r. 
rozpatrzyła przedłożony wniosek i w wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania podjęła 
jednogłośnie uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku i przedstawienia Radzie Miasta 
Nowego Targu propozycji o przyznanie powyższego wyróżnienia Panu Jackowi Sikorze. 
Wniosek Komisji Sportu, Turystyki i Promocji Rady Miasta Nowy Targ zawierający 
prezentację kandydata  stanowi załączniki do uzasadnienia.   
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 
Rada poprzez aklamację podjęła Uchwałę Nr XXIII/242/2020 w sprawie przyznania 
Medalu Zasłużony dla Sportu Panu Jackowi Sikorze. 
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Ad.6h) 
Projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr XLIV/379/2014 Rady Miasta Nowy Targ  
z dnia 23 czerwca 2014r. w sprawie: ustanowienia wyróżnień za szczególne zasługi dla 
Miasta Nowego Targu i powołania Kapituły Honorowej przedstawił Przewodniczący Rady 
Grzegorz Luberda. Kapituła Honorowa Miasta Nowy Targ na posiedzeniu w dniu 29 września 
2020r. pozytywnie zaopiniowała propozycję Burmistrza Miasta dotyczącą zmiany w Uchwale  
Nr XLIV/379/2014 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 23 czerwca 2014r. w sprawie: 
ustanowienia wyróżnień za szczególne zasługi dla Miasta Nowego Targu i powołania 
Kapituły Honorowej. Zmiana ta ma polegać na ustanowieniu dodatkowego Medalu 
Pamiątkowego „Zasłużony dla Kultury”, który będzie przyznawany za wybitne osiągnięcia w 
zakresie kultury i sztuki. Ustanowienie niniejszego wyróżnienia znacznie ułatwi Kapitule 
Honorowej analizę wpływających wniosków i wybór stosownego odznaczenia dla 
poszczególnych kandydatów.  
W związku z powyższym przedkłada się Radzie Miasta projekt uchwały przedstawiający 
nowe brzmienie § 1 ust. 1 przytoczonej wyżej uchwały w związku z dopisaniem dodatkowego 
wyróżnienia w postaci Medalu Pamiątkowego „Zasłużony dla Kultury”.  
Przewodniczący zgłosił również autopoprawkę polegającą na wprowadzeniu nowego 
brzmienia w § 2 ust. 1 poprzez dopisanie medalu Pamiątkowego „Zasłużony dla Kultury”.  
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Rada jednogłośnie 21 głosów „za”  podjęła wraz z autopoprawką Uchwałę  
Nr XXIII/243/2020 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/379/2014 Rady Miasta Nowy 
Targ z dnia 23 czerwca 2014r. w sprawie: ustanowienia wyróżnień za szczególne zasługi 
dla Miasta Nowego Targu i powołania Kapituły Honorowej.  
Wyniki imienne: 
za- (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.6i) 
Projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Nowy Targ 23 (Niwa-Grel) przedstawił Naczelnik 
Wydziału RUiGN Wojciech Watycha. Plan miejscowy Nowy Targ 23 (Niwa – Grel) został 
uchwalony w 2013 r. i dotychczas nie był jeszcze zmieniany. Do Burmistrza Miasta Nowy 
Targ od 2013 r. złożono szereg wniosków o zmianę ww. planu miejscowego, z których część 
po zmianie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta 
Nowy Targ z 2019 r. może zostać uwzględniona. Zmiana planu w szczególności będzie 
dotyczyła niewielkich korekt granic terenów zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej  
i doprecyzowania ustaleń planu w zakresie zasad realizacji tej zabudowy. Jest to 
spowodowane tym, że ostatnimi laty nasila się rozwój zabudowy deweloperskiej szczególnie 
w terenach gdzie istniejąca infrastruktura techniczna w tym drogowa jest niewystarczająca dla 
takiej intensyfikacji zabudowy, co podnosili m.in. mieszkańcy ul. Partyzantów i ul. Grel  
 jednym z ostatnich wniosków o zmianę ww. planu miejscowego.  
 
Pytań  do referującego nie było. 
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Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr XXIII/244/2020 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Nowy Targ 23 (Niwa-Grel).  
Wyniki imienne: 
za- (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Liszka 
 
Ad.6j) 
Projekt uchwały w sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Nowy Targ 25.I (Zielona)  przedstawił Naczelnik Wydziału RUiGN Wojciech 
Watycha oraz projektant Pani Justyna Osiadacz. Opracowanie w/w planu miejscowego 
dotyczy działki nr ewid. 19208/28, która objęta była miejscowym plan zagospodarowania 
przestrzennego NOWY TARG 25 (Kowaniec - Kokoszków) i znajdowała się w terenie  
o symbolu ZU.2 - tereny zieleni urządzonej. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Krakowie 
wyrokiem z dnia 08.02.2019 r. stwierdził nieważność ww. planu miejscowego w zakresie 
ustaleń dla ww. działki z uwagi na to, że zdaniem Sądu, ustalenia planu miejscowego dla ww. 
działki naruszały ustalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta Nowy Targ. W dniu 29.07.2019 r. Rada Miasta Nowy Targ Uchwałą 
Nr XI/J99/2019 uchwaliła zmianę Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego. Zgodnie z ww. obowiązującym Studium teren działki nr ewid. 19208/28 
objęty jest obszarem o kierunkach zagospodarowania przestrzennego 1MN - tereny zabudowy 
mieszkaniowej o niskiej intensywności wraz z obiektami i urządzeniami towarzyszącymi oraz 
terenami zieleni urządzonej. Biorąc pod uwagę ustalenia Studium, które wprost dopuszczają 
w terenach 1MN lokalizację terenów zieleni urządzonej, głosy mieszkańców okolicznych 
terenów oraz mając na uwadze jego niezbędność w zakresie zaspokajania potrzeb 
mieszkańców osiedla mieszkaniowego, w opracowywanym planie miejscowym przewiduje 
się utrzymanie istniejącego zagospodarowania działki i ustalenie przeznaczenia terenu jako 
ZU. Plan określa zasady i warunki zagospodarowania, których realizacja przyczyni się do 
zachowania ładu przestrzennego.Teren objęty wnioskiem zlokalizowany jest w obrębie 
istniejącego osiedla mieszkaniowego Willowa, które projektowane było wraz z zespołem 
terenów zielonych stanowiących jego integralną część. Istniejące tereny zieleni od początku 
powstania osiedla stanowiły własność gminy i przewidziane były jako pasy zieleni wolne od 
zabudowy. Pozostawienie ich w dotychczasowym użytkowaniu jest jak najbardziej racjonalne 
i zasadne w kontekście wymagań ładu przestrzennego.  
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała  
zarówno rozpatrzenie uwag jak i cały projekt przedmiotowej uchwały.  
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Głosowanie na temat sposobu rozpatrzenia uwag, zgodnie z załącznikiem nr 2 do projektu 
uchwały: 
Wyniki imienne: 
za- (18) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Grzegorz Luberda, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Leszek 
Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta 
Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
przeciw- (1) 
Jan Łapsa 
wstrzym.się (2) 
Paweł Liszka, Ewa Pawlikowska 
 
Rada w głosowaniu 18 głosów „za” przy 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących się 
podjęła Uchwałę Nr XXIII/245/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Nowy Targ 25.I (Zielona). 
Wyniki imienne: 
za- (18) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Grzegorz Luberda, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Leszek 
Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta 
Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
przeciw- (1) 
Jan Łapsa 
wstrzym.się (2) 
Paweł Liszka, Ewa Pawlikowska 
 
Ad.6k) 

Projekt uchwały w sprawie  uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowy Targ przedstawił Naczelnik Wydziału 
RUiGN Wojciech Watycha. Projekt uchwały dotyczy fragmentu obszaru miasta tj. terenu 
byłej zajezdni PKS przy ul. Ludźmierskiej. Właściciel złożył wniosek o ustalenie zmiany 
kierunków zagospodarowania ternu miasta z terenu usług komercyjnych na tereny zabudowy 
mieszkaniowej wielorodzinnej. Teren jest częściowo zabudowany, posiada dostęp do dróg 
publicznych i sieci infrastruktury technicznej. Zmiana studium związana ze zmianą 
przeznaczenia ww. terenu nie zagraża środowisku, nie spowoduje wystąpienia oddziaływań 
skumulowanych lub transgranicznych, nie obejmuje terenów objętych prawną ochroną 
przyrody oraz dóbr kultury i z uwagi na charakter zmiany nie spowoduje przekroczenia 
standardów jakości środowiska. Z ww. powodów Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 
w Nowym Targu oraz Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Krakowie wyrazili zgodę 
na odstąpienie od przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. Na 
etapie wyłożenia wpłynęła jedna uwaga ze strony Starostwa, że spadną wpływy do budżetu 
Skarbu Państwa po zmianie tego ternu z komercyjnego na zabudowę wielorodzinną. Takie 
argumenty mogą się pojawić, ale dopiero na etapie uchwalania planu zagospodarowania 
przestrzennego, a nie na etapie studium.   
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
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Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała  
sposób rozpatrzenia uwag oraz projekt przedmiotowej uchwały.  

 

Głosowanie w sprawie rozpatrzenia uwag zgodnie z załącznikiem nr 3 do projektu do 
uchwały: 
Wyniki imienne: 
za- (14) 
Stefania Drąg-Iłęda, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Lesław 
Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik 
przeciw- (2) 
Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz 
wstrzym.się (5) 
Artur Kret, Paweł Liszka, Agata Michalska, Ewa Pawlikowska, Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Rada w głosowaniu 13 głosów „za” przy 3 głosach przeciw i 5 głosach  wstrzymujących 
się podjęła Uchwałę Nr XXIII/246/2020 w sprawie uchwalenia zmiany „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowy Targ. 
Wyniki imienne: 
za- (13) 
Stefania Drąg-Iłęda, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Lesław 
Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Andrzej 
Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik 
przeciw- (3) 
Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Pawlikowska 
wstrzym.się (5) 
Artur Kret, Paweł Liszka, Agata Michalska, Krzysztof Sroka, Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.6l) 
Projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowy Targ  przedstawił Naczelnik 
Wydziału RUiGN Wojciech Watycha. Mając na uwadze liczne pisma mieszkańców  
i właścicieli nieruchomości na os. Marfiana Góra (ponad 60 od 2014 r.), które były składane 
w ostatnich latach jako wnioski czy uwagi do projektu planu miejscowego NOWY TARG 24 
(Dział) lub do projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowy Targ lub o zmianę ww. dokumentów planistycznych, po 
zasięgnięciu opinii Miejskiej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej Burmistrz Miasta 
podjął decyzję o sporządzeniu projektu uchwały o przystąpieniu do „punktowej” zmiany 
Studium. Wystąpienia mieszkańców czy właścicieli nieruchomości dotyczą najczęściej 
poszerzenia terenów zabudowy mieszkaniowej jak i dopuszczenia realizacji zabudowy tzw. 
„letniskowej”. Zmiana Studium winna uwzględniać również zapewnienie prawidłowej 
obsługi komunikacyjnej terenów prowadzących do Łapsowej Polany. Obecnie w Studium 
tereny os. Marfiana Góra położone wzdłuż drogi posiadają głównie kierunki 
zagospodarowania przestrzennego o symbolu 3MN – tereny przysiółków, w tym 
historycznych - zabudowa zagrodowa, mieszkaniowa jednorodzinna i budownictwo rekreacji 
indywidualnej oraz duże fragmenty terenów o symbolu RM - tereny rolne w strefie górskiej, 
bez prawa do nowej zabudowy, znajdujące się w środkowej i końcowej części os. Marfiana 
Góra. Jak wynika z „Analizy służącej określeniu potrzeb rozwojowych miasta Nowy Targ” 
(wg opracowania DBPU Sp. z o.o., Wrocław, czerwiec 2016 r.), przygotowanej na potrzeby 
wcześniejszych zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, 
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bilans zapotrzebowania na nową zabudowę pozwala na uwzględnienie w kolejnych 
nowelizacjach Studium dodatkowych terenów, na których możliwe będzie zrealizowanie 
zabudowy o funkcji m.in. mieszkalnej jednorodzinnej. 
 
W ramach pytań głos zabrał Radny Krzysztof Sroka, który pytał czy przewidziane są  
w tamtym rejonie parkingi? 
Naczelnik Wydziału RUiGN Wojciech Watycha poinformował, że tego typu sprawy są 
ustalane dopiero na etapie uchwalania planu miejscowego, a nie studium.    
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła Uchwałę  
Nr XXIII/247/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowy Targ.  
Wyniki imienne: 
za- (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, 
Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz 
Zapiórkowski 
wstrzym.się (1) 
Ewa Pawlikowska 
 
Ad.6m) 
Projekt uchwały w sprawie  zaliczenia ulicy Św. Kingi w Nowym Targu (gmina Miasto Nowy 
Targ) do kategorii dróg gminnych przedstawił Naczelnik Wydziału RUiGN Wojciech 
Watycha. Ulica Św. Kingi w Nowym Targu, przeznaczona do zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych, oznaczona jest symbolem KDd2. o przeznaczeniu: tereny komunikacji publicznej 
(droga klasy dojazdowej o szerokości w liniach rozgraniczających 12m) - zgodnie z zapisami 
obowiązującego, zatwierdzonego Uchwałą nr 57/XLI/2006 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 26 
lipca 2006 r., miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego NOWY TARG 16. 
Zgodnie z art. 7 ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985r. o drogach publicznych zasięgnięto 
opinii Zarządu Powiatu Nowotarskiego, który Uchwałą 364/IX/2020 z dnia 7 września 2020r. 
pozytywnie zaopiniował propozycję zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. Realizując 
zasadę, że do dróg gminnych zalicza się drogi o znaczeniu lokalnym nie zaliczone do innych 
kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć dróg służących miejscowym potrzebom, 
przygotowany został projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.  
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
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Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła Uchwałę Nr XXIII/248/2020 w sprawie 
zaliczenia ulicy Św. Kingi w Nowym Targu (gmina Miasto Nowy Targ) do kategorii dróg 
gminnych.  
Wyniki imienne: 
za- (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.6n) 
Projekt uchwały w sprawie  zaliczenia ulicy na osiedlu Polana Szaflarska w Nowym Targu 
(gmina Miasto Nowy Targ) do kategorii dróg gminnych przedstawił Naczelnik Wydziału 
RUiGN Wojciech Watycha. Ulica na osiedlu Polana Szaflarska w Nowym Targu, 
przeznaczona do zaliczenia do kategorii dróg gminnych, oznaczona jest symbolem 3KDD  
i 4KDD o przeznaczeniu: tereny dróg publicznych dojazdowych - zgodnie z zapisami 
obowiązującego, zatwierdzonego Uchwałą nr XXXV/297/2013 Rady Miasta Nowy Targ 
z dnia 29 sierpnia 2013 r., miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego NOWY 
TARG 26 (Równia Szaflarska). Zgodnie z art. 7 ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985r. 
o drogach publicznych zasięgnięto opinii Zarządu Powiatu Nowotarskiego, który Uchwałą  
Nr 365/IX/2020 z dnia 7 września 2020 r. pozytywnie zaopiniował propozycję zaliczenia 
drogi do kategorii dróg gminnych. Realizując zasadę, że do dróg gminnych zalicza się drogi 
o znaczeniu lokalnym nie zaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć dróg 
służących miejscowym potrzebom, przygotowany został projekt uchwały w sprawie 
zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.  
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła Uchwałę Nr XXIII/249/2020 w sprawie 
zaliczenia ulicy na osiedlu Polana Szaflarska w Nowym Targu (gmina Miasto Nowy 
Targ) do kategorii dróg gminnych. 
Wyniki imienne: 
za- (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.6o) 
Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umów dzierżawy przedstawił Z-ca Naczelnika 
Wydziału RUiGN Paweł Maczek. W świetle obowiązujących przepisów zawartych w ustawie 
o samorządzie gminnym uchwała Rady Gminy jest wymagana w przypadku, gdy po umowie 
zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem 
jest ta sama nieruchomość. Projekt uchwały przewiduje przedłużenie na okres nie dłuższy niż 
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trzy lata umów dzierżawy nieruchomości przedstawionych w uzasadnieniu,  
z dotychczasowymi dzierżawcami, którzy są zainteresowani przedłużeniem umów. 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła Uchwałę Nr XXIII/250/2020 w sprawie 
przedłużenia umów dzierżawy.  
Wyniki imienne: 
za- (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.6p) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/66/2011 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 
25 lipca 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 
rodzajów i wysokości stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki sportowe przedstawił 
Kierownik Referatu ds. SiT Arkadiusz Szymczyk. Projekt uchwały związany jest z faktem, iż 
§6 ust. 1 pierwotnej Uchwały oraz Uchwały zmieniającej nie miał jednoznacznego 
powiązania dodatkowego okresu składania wniosków o stypendium z terminem wypłacania 
stypendium. Wprowadzona zmiana jednoznacznie wskazuje, iż przy dodatkowym terminie 
składania wniosku, wypłata stypendium może nastąpić w tym samym roku, w którym wpłynął 
wniosek. Zmiana w  §8 ust. 2 polega na zwiększeniu maksymalnej kwoty stypendium. 
Zmiana jest związana z rosnącą inflacją i dodatkowymi kosztami, w szczególności 
„oskładkowaniem” wypłacanych stypendiów. Należy przypomnieć, iż dotychczasowa 
wysokość maksymalnego  stypendium sportowego była przyjęta w 2012r. i na ówczesny czas 
odpowiadała oczekiwaniom stypendystów.  
 
W ramach pytań głos zabrali:  

 Radna Ewa Pawlikowska stwierdziła, że tamta uchwała wymaga również kilku innych 
zmian, które w obecnym projekcie nie zostały zaproponowane np. nadal figuruje 
Wydział ISiP, którego obecnie nie ma pod tą nazwą w strukturze urzędu. Nie ma  
także w pierwotnej uchwale zapisu, że zawodnicy, którzy otrzymają stypendia 
powinni wypełnić oświadczenie o RODO. Następnie pytała czy na podstawie tej 
przegotowanej uchwale od kwoty stypendium sportowego odprowadza się należne 
zobowiązania publiczno-prawne (ubezpieczenie zdrowotne, ubezpieczenie społeczne  
i fundusz pracy)? Stwierdziła, że najlepiej byłoby wrócić do tej pierwotnej uchwały  
i przegotować ją rzetelnie, bo był czas na to.  

 Kierownik Referatu ds. SiT Arkadiusz Szymczyk poinformował, że jeśli chodzi  
o odprowadzanie zobowiązań to trzeba zwrócić uwagę, że w uchwale pojawia się 
słowo „należny” co świadczy o tym, że każdy wniosek jest indywidualnie 
rozpatrywany pod tym kontem.  Odnośnie doprecyzowania zapisów poinformował, że 
zawsze można to przeanalizować na Komisji STiP, ale na chwilę obecną 
proponowany projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję STiP.  
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 Radna Ewa Pawlikowska stwierdziła, że stypendyści mogą odmówić podpisania 
oświadczenia o RODO, bo nie ma tu zapisu, że mają go podpisać. 

 Kierownik Referatu ds. SiT Arkadiusz Szymczyk stwierdził, że kwestie RODO są 
rozpatrywane na etapie podpisywania umowy.   

 Radna Ewa Pawlikowska dodała, że w uchwale nie ma określonej liczby zawodników 
danej konkurencji więc, co w sytuacji gdy będzie pięć miejsc i pięć drużyn? Dodała, 
że inne miasta mają to sprecyzowane w uchwałach.  

 Burmistrz Miasta Grzegorz Watycha zwrócił się do radnej, aby może podała przykład 
takiej wzorcowej uchwały z innych samorządów, na których można byłoby się 
wzorować.  

 Radna Ewa Pawlikowska stwierdziła, że od tego Burmistrz ma pracowników, aby 
takie przykłady znaleźli. Pytała też czy nazwa wydziału ISiP jest aktualna? 

 Kierownik Referatu ds. SiT Arkadiusz Szymczyk poinformował, że nazwa jest 
faktycznie nieaktualna, ale jest to formalność, która nie ma wpływu na realizację 
uchwały.  

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Sportu, Turystyki i Promocji pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 
uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 16 głosów „za” przy 2 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących 
się podjęła Uchwałę Nr XXIII/251/2020 w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/66/2011 Rady 
Miasta Nowy Targ z dnia 25 lipca 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu 
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych za 
osiągnięte wyniki sportowe. 
Wyniki imienne: 
za- (16) 
Stefania Drąg-Iłęda, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Grzegorz Luberda, Jan 
Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
przeciw- (2) 
Paweł Liszka, Ewa Pawlikowska 
wstrzym.się (3) 
Szymon Fatla, Artur Kret, Marek Mozdyniewicz 
 
Ad.6q) 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za korzystanie z przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Miasto Nowy Targ 
przedstawił Kierownik Referatu ds. DiT Marcin Dziadkowiec. Zgodnie z obowiązującym 
prawem do zadań własnych gminy należy budowa, przebudowa i remont przystanków, 
dworców i wiat przystankowych. W celu częściowej rekompensaty poniesionych nakładów 
finansowych, zgodnie z art. 16 ust.  ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym 
transporcie zbiorowym, gmina może pobierać opłaty od przewoźników za korzystanie  
z przystanków. Zebrane opłaty mają stanowić dochód właściwej jednostki samorządu i mają 
być przeznaczone na utrzymanie przystanków. Stawka opłaty jest ustalana w drodze uchwały 
podjętej przez właściwy organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego i nie może być 
wyższa niż 0,05 zł za jedno zatrzymanie środka transportu na przystanku komunikacyjnym  
z uwzględnieniem niedyskryminujących zasad dla wszystkich operatorów i przewoźników 
wykonujących publiczny transport zbiorowy na obszarze właściwości organizatora, standardu 
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przystanków, a także wielkości taboru, jakim wykonywany jest przewóz. Przewoźnicy 
obsługują poszczególne linie różnymi pojazdami. Im większa pojemność pojazdu tym 
większa liczba przewożonych pasażerów. Z kolei, im więcej osób na przystanku, to tym 
samym więcej śmieci. Duże i ciężkie pojazdy powodują większe niszczenie nawierzchni 
przystanku. Mając powyższe na uwadze jako niedyskryminujące kryterium wysokości opłat 
przyjęto ilość przewożonych osób  w pojeździe.   
Organizator publicznego transportu zbiorowego nie ma możliwości efektywnej kontroli tego 
jakimi pojazdami obsługiwane są poszczególne kursy. W związku z powyższym ustala się, że 
na przewoźnikach spoczywać będzie obowiązek przekazywania do organizatora wszelkich 
niezbędnych informacji dotyczących pojemności pojazdów i ilości zatrzymań. 
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła Uchwałę Nr XXIII/252/2020 w sprawie 
ustalenia stawek opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządcą jest Gmina Miasto Nowy Targ.  
Wyniki imienne: 
za- (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.6r) 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia w Nowym Targu Strefy Płatnego Parkowania na 
drogach publicznych, wysokości stawek opłat za parkowanie i wysokości opłat dodatkowych 
oraz sposobu ich pobierania przedstawił Kierownik Referatu ds. DiT Marcin Dziadkowiec.  
Na wstępie zgłosił dwie autopoprawki jedną polegającą na wprowadzeniu dodatkowej Strefy 
P9 ul. Harcerska, a drugą w załączniku nr 2 polegającą na zwiększeniu, w punkcie 2 
podpunkcie 2, kwoty opłaty dodatkowej z 20 zł do 30 zł. 
Przedmiotowa uchwała przygotowana została w celu realizacji wniosków, które zgłaszane są  
Radnym Rady Miasta Nowy Targ przez mieszkańców oraz przez osoby prowadzące 
działalność gospodarczą przy ul. Królowej Jadwigi i przy ul. Harcerskiej, w sprawie 
rozszerzenia Strefy Płatnego Parkowania. W tym celu wprowadza się strefy P8, która będzie 
obowiązywała na ul. Królowej Jadwigi od ul. Szaflarskiej do ul. Krzywej i P9, która będzie 
obowiązywała na ul. Harcerskiej od Rynku do ul. Władysława Orkana, na wyznaczonych 
miejscach postojowych. Natomiast wysokość stawek opłat za parkowanie na obszarze stref P8 
i P9 będzie obowiązywała taka jak w strefach P2-P7. Dodatkowo, po analizie 
dotychczasowego funkcjonowania stref P6 i P7 wprowadza się możliwość wykupienia 
abonamentu dla mieszkańców stref P8 i P9. Ujednolica się również  opłatę we wszystkich 
strefach w zakresie czasu, za który pobierana jest minimalna opłata w wysokości 1 zł. 
Wnosząc opłatę 1 zł czas postoju wynosił będzie 30 minut. 
 
Pytań do referującego nie było.   
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
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Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła wraz z autopoprawkami Uchwałę  
Nr XXIII/253/2020 w sprawie ustalenia w Nowym Targu Strefy Płatnego Parkowania na 
drogach publicznych, wysokości stawek opłat za parkowanie i wysokości opłat 
dodatkowych oraz sposobu ich pobierania.  
Wyniki imienne: 
za- (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.6s) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/234/2020 Rady Miasta Nowy Targ  
z dnia 7 września 2020 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  
i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 
pobierania przedstawiła Dyrektor OPS Agnieszka Zmarzlińska. W dniu 7 września 2020r. 
Rada Miasta Nowy Targ podjęła Uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze 
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 
pobierania.  
Dnia 18 września 2020 r. Rada Miasta Nowy Targ otrzymała zawiadomienie Małopolskiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Krakowie Wydział Prawny i Nadzoru  w sprawie wszczęcia 
postępowania nadzorczego dotyczącego oceny legalności Uchwały Nr XXII/234/2020 Rady 
Miasta Nowy Targ z dnia 7 września 2020 r. w sprawie: jak wyżej. Zastrzeżenia organu 
nadzoru budzi treść §3 niniejszej uchwały, określający miejsce i czas świadczenia usług 
opiekuńczych. Zgodnie z art. 50 ust. 5 ustawy o pomocy społecznej, ośrodek pomocy 
społecznej albo centrum usług społecznych, o którym mowa w ustawie z dnia 19 lipca 2019 r. 
o realizowaniu usług społecznych przez centrum usług społecznych, przyznając usługi 
opiekuńcze, ustala ich zakres, okres i miejsce świadczenia. Natomiast rada gminy w drodze 
uchwały określa szczegółowe warunki przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania.  
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Mieszkaniowa, Opieki Społecznej, Zdrowia i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.   
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr XXIII/254/2020 w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXII/234/2020 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 7 września 2020 r.  
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w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania.  
Wyniki imienne: 
za- (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.6t) 
Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym 
Targu do prowadzenia postępowania i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach  
z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkujących na terenie Gminy Miasta Nowy Targ przedstawiła Dyrektor OPS Agnieszka 
Zmarzlińska. Zgodnie z art. 90m ust. 1 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty, 
świadczenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym przyznaje wójt (burmistrz, 
prezydent miasta). Ust. 2 cytowanego przepisu stanowi, że rada gminy może upoważnić 
kierownika ośrodka pomocy społecznej do prowadzenia postępowania w sprawie świadczenia 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym. Postępowanie w sprawach z zakresu pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym tj. stypendia, zasiłki szkolne dla uczniów 
zamieszkujących na terenie Gminy Miasta Nowy Targ, dotychczas prowadził Wydział 
Oświaty Urzędu Miasta Nowy Targ. Celem usprawnienia procedury przyznawania 
stypendiów i zasiłków szkolnych dla uczniów, upoważnia się Dyrektora Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Nowym Targu do prowadzenia postępowania i wydawania decyzji 
administracyjnych w sprawach z zakresu  pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Mieszkaniowa, Opieki Społecznej, Zdrowia i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.   
 

Rada w głosowaniu 21 głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr XXIII/255/2020 w sprawie 
upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Targu do prowadzenia 
postępowania i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkujących na terenie 
Gminy Miasta Nowy Targ. 
Wyniki imienne: 
za- (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
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Ad.6u) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej w postaci 
„Lokalnego Programu Osłonowego dla mieszkańców Miasta Nowy Targ, którzy ponoszą 
zwiększone koszty grzewcze związane z trwałą zmianą systemu ogrzewania na paliwa stałe  
i zastąpienie go proekologicznymi systemami grzewczymi przedstawiła Dyrektor OPS 
Agnieszka Zmarzlińska. Przedkłada się projekt uchwały wprowadzający Lokalny Program 
Osłonowy dla mieszkańców Miasta Nowy Targ, którzy ponoszą zwiększone koszty grzewcze 
związane z trwałą zmianą starego systemu ogrzewania na paliwa stałe i zastępują go 
proekologicznymi systemami grzewczymi w związku z realizacją działań pomocowych na 
poprawę jakości powietrza na terenie Nowego Targu. Głównym celem Programu jest 
wsparcie mieszkańców Miasta Nowy Targ w ramach walki z niską emisją. Program ustala 
wytyczne dotyczące sposobu postępowania wobec osób ubiegających się o pomoc finansową 
na częściowe pokrycie zwiększonych kosztów grzewczych. Pomocą finansową w ramach 
Programu mogą zostać objęte osoby i rodziny, których dochód nie przekracza 300% 
kryterium  dochodowego, o którym mowa w art. 8 ust.1 pkt 1 lub 2 Ustawy o pomocy 
społecznej. Wysokość udzielanej pomocy jest uzależniona od wielkości powierzchni 
użytkowej zajmowanego budynku i wynosi 4 zł na każdy m2 powierzchni użytkowej na 
kwartał w okresie grzewczym, nie więcej jednak niż 500 zł.  
W ramach pytań głos zabrał Radny Jacenty Rajki, który pytał jaki będzie sposób weryfikacji 
powierzchni lokalu? 
Dyrektor OPS Agnieszka Zmarzlińska poinformowała, że trzeba będzie złożyć odpowiedni 
dokumenty tj. akt notarialny lub stosowne oświadczenie o ilości metrażu powierzchni 
użytkowej.  
W dyskusji głos zabrała Radna Stefania Drąg-Iłęda, która podkreśliła, że jest to bardzo ważny 
dokument gdyż mieszkańcy będą mogli skorzystać z dotacji przy wymianie kotłów na 
ekologiczne.  
 
Komisja Mieszkaniowa, Opieki Społecznej, Zdrowia i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.   
 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła Uchwałę  
Nr XXIII/256/2020 w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej  
w postaci „Lokalnego Programu Osłonowego dla mieszkańców Miasta Nowy Targ, 
którzy ponoszą zwiększone koszty grzewcze związane z trwałą zmianą systemu 
ogrzewania na paliwa stałe i zastąpienie go proekologicznymi systemami grzewczymi”.  
Wyniki imienne: 
za- (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, Paweł 
Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
wstrzym.się (1) 
Szymon Fatla 
 
Ad.6v) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/194/2020 Rady Miasta Nowy Targ  
z dnia 9 marca 2020r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na pokrycie 
planowanego w 2020r. deficytu budżetowego przedstawił Skarbnik Łukasz Dłubacz.  
W Uchwale Budżetowej na 2020r. przyjęto, że zaciągnięty zostanie kredyt w kwocie 23,6 mln 
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zł na realizację miejskich inwestycji. Miasto otrzymało środki w kwocie prawie 8 mln zł  
z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i przesunięciu na 2021r. ulega część zadań 
inwestycyjnych, w tym największa pozycja dotycząca montażu instalacji odnawialnych źródeł 
energii. Planowany do zaciągnięcia w 2020r. kredyt zamyka się kwotą 8 mln zł stąd 
konieczność dostosowania uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu do Uchwały Budżetowej.  
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 19 głosów „za” przy 2 głosach wstrzymujących się podjęła Uchwałę  
Nr XXIII/257/2020 w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/194/2020 Rady Miasta Nowy 
Targ z dnia 9 marca 2020r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
pokrycie planowanego w 2020r. deficytu budżetowego. 
Wyniki imienne: 
za- (19) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej 
Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
wstrzym.się (2) 
Paweł Liszka, Ewa Pawlikowska 
 
Ad.6w) 
Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Nowy 
Targ na lata 2020-2030 przedstawił Skarbnik Łukasz Dłubacz. W przedmiotowym projekcie 
uchwały wprowadza się do WPF na lata 2020-2030 poniższe przedsięwzięcia: 

 „Sieć ciepłownicza magistralna od Ciepłowni Geotermalnej w Szaflarach - Bańskiej 
Niżnej przez Szaflary do kotłowni przy ul. Szaflarskiej w Nowym Targu - prace 
projektowe” z limitem nakładów i zobowiązań w kwocie 1 512 900 zł w tym w roku 
2020 w kwocie 226 935 zł, a w roku 2021 w kwocie 1 285 965 zł.; 

 „Remont Miejskiej Hali Lodowej” z limitem nakładów i zobowiązań w kwocie 
600 000 zł, w tym w roku 2020 w kwocie 400 000 zł, a w roku 2021 w kwocie 
200 000 zł; 

 „Montaż instalacji odnawialnych źródeł energii na terenie Gmin: Nowy Targ, Miasta 
Nowy Targ, Czorsztyn, Łapsze Niżne, Brzesko, Alwernia, Babice, Chrzanów, Libiąż 
oraz Trzebinia” z limitem nakładów i zobowiązań w kwocie 5 500 000 zł, w tym  
w roku 2020 w kwocie 500 000 zł, a w roku 2021 w kwocie 5 000 000 zł. 

Skarbnik poinformował, że w niniejszym projekcie uchwały dokonuje się następujących 
autopoprawek: 
1) W załączniku do projektu uchwały wprowadza się przedsięwzięcia pn. „Dokumentacja 
przyszłych inwestycji” z limitem nakładów i zobowiązań w kwocie 305 000 zł w tym w roku 
2020 w kwocie 50 000 zł, a w roku 2021 w kwocie 105 000 zł oraz do roku 2022 w kwocie 
150 000 zł. 
2) W ramach przedsięwzięcia, o którym mowa w pkt. 1 planuje się wykonanie dokumentacji 
projektowych dla następujących zadań: przebudowa ul. Ustronie, przebudowa ul. Stawiska, 
budowa parkingu przy budynku Sądu Rejonowego na ul. Ludźmierskiej, budowa parkingu 
przy ul. Norwida, budowa szybu windowego wraz z zapewnieniem dostępności budynku 
Urzędu Miasta Nowy Targ dla osób niepełnosprawnych.  
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Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za” podjęła Uchwałę Nr XXIII/258/2020 w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Nowy Targ na lata 2020-
2030. Jeden radny nieobecny w momencie głosowania. 
Wyniki imienne: 
za- (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Liszka 
 
Ad.6x) 
Projekt uchwały w sprawie zmian Uchwały Budżetowej na 2020r. Nr XVI/178/2019 Rady 
Miasta Nowy Targ z dnia 27 grudnia 2019 roku oraz zmian w budżecie miasta przedstawił  
jak w uzasadnieniu do uchwały Skarbnik Łukasz Dłubacz. Przedmiotowym projektem 
uchwały dokonuje się zmian w zakresie planowanych dochodów i wydatków oraz  
przychodów opisanych w uzasadnieniu. W wyniku dokonanych zmian mniejsza się deficyt 
budżetowy o kwotę 8 352 207 zł oraz kwotę zaplanowanego do zaciągnięcia kredytu o 15,6 
mln zł.  
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła Uchwałę  
Nr XXIII/259/2020 w sprawie zmian Uchwały Budżetowej na 2020r. Nr XVI/178/2019 
Rady Miasta Nowy Targ z dnia 27 grudnia 2019 roku oraz zmian w budżecie miasta.  
Jeden radny nieobecny w momencie głosowania.  
Wyniki imienne: 
za- (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Liszka 
 
Ad.7 
Interpelacje i zapytania Radnych: 
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1. Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda złożył interpelację w sprawie rozeznania 
możliwości i celowości zamontowania lustra na os. Nowym. 
2. Radna Ewa Pawlikowska złożyła interpelacje w sprawach: 
a) opracowania nowego projektu umowy w sprawie zasad przyznawania stypendiów 
sportowych za osiągnięte wyniki sportowe wraz z opracowaniem regulaminu ich 
przyznawania, 
b) nie dofinansowywania imprez na których jest dostępny alkohol z rozdziału 
Przeciwdziałanie Alkoholizmowi, 
c) uzupełnienia danych podanych w odpowiedzi na poprzednią interpelacje w sprawie 
kosztów poniesionych przez urząd w związku  z epidemią 
oraz zapytania w sprawach:  
d) ilości środków przeznaczonych z Miejskiego Programu Profilaktyki na zadania opisane  
w programie pn: Zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób 
uzależnionych od alkoholu, 
e) ilości posiedzeń odbytych przez Miejską Komisję Profilaktyki  i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w roku 2020, 
f) prac Rady Nadzorczej MZWiK oraz powołania nowej Rady Nadzorczej. 
3. Radny Bartłomiej Garbacz złożył interpelacje w imieniu Klubu Nasze Miasto w sprawie: 
a) zawarcia umowy użyczenia pomieszczenia monitoringu miejskiego Komendzie 
Powiatowej Policji w celu realizacji czynności prewencyjnych w oparciu o urządzenia 
monitoringu miejskiego, 
oraz interpelacje w sprawach: 
b) wprowadzenia elementów uspokojenia ruchu na skrzyżowaniu ul. Generała Władysława 
Sikorskiego i Podtatrzańskiej, 
c) podjęcia działań w zakresie pozyskania terenu pod budowę chodnika po wschodniej stronie 
ul. Orkana na odcinku pomiędzy ulicami Jana III Sobieskiego oraz Zygmunta Krasińskiego. 
4. Radny Andrzej Swałtek złożył interpelację w sprawie zamontowania progu zwalniającego 
w obrębie SP Nr 11,  
5. Radna Ewa Garbacz złożyła interpelację w sprawie zamontowania lustra na  
ul. Nadmłynówka (skrzyżowanie z ul. Bohaterów Tobruku), 
6. Radni Klubu „Nasze Miasto” oraz Radny Jan Łapsa złożyli interpelację w sprawie 
remontu elewacji oraz malowania dachu budynku przy ul. Sobieskiego nr 2, Rynek nr 7  
w Nowym Targu, 
7. Radna Stefania Drąg-Iłęda złożyła interpelację w sprawie uruchomienia infolinii 
telefonicznej dla osób starszych i samotnych w Nowym Targu w związku z zachorowaniami 
na coronawirusa.  
8. Radna Danuta Szokalska-Stefaniak złożyła interpelację w sprawie potoku 
„Klikuszówka” i „Rakowy” - co zostało uzgodnione na spotkaniu z przedstawicielami Wód 
Polskich? 
9. Radny Paweł Liszka złożył interpelacje w sprawach: 
a) zlecenia firmie zewnętrznej obsługi prawnej - doprecyzowanie odp. udzielonej na 
poprzednią interpelację, 
b) estetyki witaczy Nowego Targu, 
oraz zapytania w sprawach: 
c) zadań realizowanych przez organizacje pozarządowe w ramach otwartych konkursów ofert 
za I półrocze 2020r., 
d) planów zatrudnienia Kierownika Muzeum Podhalańskiego, 
e) etapu prac związanych z programem Mieszkanie+ 
 
Pełna treść interpelacji i zapytań pisemnych dostępna jest na stronie www.nowytarg.pl 
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Ad.8 
W wolnych wnioskach głos zabrali: 

 Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda poinformował, że kolejna XXIV Sesja 
planowana jest według harmonogramu na 16 listopada, ale jeśli zajdzie potrzeba może 
się ona odbyć tydzień wcześniej. Następnie poinformował, że w dniu dzisiejszym 
przekazał radnym informacje na temat przeprowadzonej przez niego analizy 
oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych za rok 2019r.  

 Radny Jan Łapsa prosił, aby zaplanować w budżecie środki na wyremontowanie 
bacówki miejskiej. 

 Radna Danuta Szokalska-Stefaniak odniosła się do otrzymanej odpowiedzi na petycję 
mieszkańców w sprawie budowy kładki pieszo-rowerowej łączącej Grel ze ścieżką po 
drugiej stronie rzeki Czarny Dunajec. Podkreśliła, że mieszkańcom bardzo zależy na 
kładce, bo ułatwiłaby ona znacznie dostanie się do centrum miasta.   

 Burmistrz Grzegorz Watycha poinformował, że w odpowiedzi na petycję przedstawił 
obecne fakty. Na ten moment jest tylko plan miejscowy i wielki znak zapytania co do 
priorytetów na przyszłość. Pisząc o ścieżce rowerowej do centrum ma na myśli 
wybudowanie na Grelu prawostronnego chodnika (ciągu pieszo-jezdnego), żeby 
poprowadzić ścieżkę, która przeszłaby pod mostem na Zakopiance i wyszła na wały. 
To byłby najszybszy do zrealizowania projekt i możliwy kosztowo do udźwignięcia 
przez miasto. Na razie nie wiadomo jak się rozwinie sytuacja epidemiologiczna i jakie 
miasto będzie miało środki.    

 
 
Ad.9 
O godzinie 16:20 Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda zamknął XXIII Sesję Rady Miasta 
Nowy Targ. 
 
 
        Przewodniczący Rady Miasta 
Protokołowała: 
Renata Chmielak             mgr Grzegorz Luberda 
 
 
 


